

國立南科國際實驗高級中學高中部及雙語部哈佛大學書卷獎校內推薦實施要點

NNKIEH/IBST Harvard Prize Book By Harvard Club of ROC

112年4月11日行政會議通過

113年4月09日行政會議通過

- 一、依據：哈佛大學校友會總會於1910年設立哈佛書卷獎(Harvard Prize Book)，由各地哈佛大學校友會分會頒發。

Basis: The Harvard Prize Book has been awarded by Harvard Club since 1910.
The award is presented by the local branch of Harvard Club.

- 二、對象：本校高中二年級學生含雙語部。

Applicants: all juniors of NNKIEH and IBST.

- 三、申請資格 Eligibility:

- (一) 高中部高二學生:高中前三學期成績平均為全年級前10%。

雙語部 G11 學生:高中前三學期成績平均優良者優先考量，班級人數1-8人取一名；9-16人取兩名，以此類推。

High school department: Top 10% of academic grade average from grade 10 to the first semester of grade 11.

IBST department: Priority consideration will be given to students with excellent academic performance in the first three semesters of high school. One student will be selected from classes with 1-8 students; two students will be selected from classes with 9-16 students, and so on.

- (二) 無不良紀錄，警告或記過之情事。

No misconduct, warnings, or demerit records.

- (三) 出缺席紀錄良好，無缺曠課或無故請假之情事。

With good attendance records; no absences or unexcused leave.

- 四、甄選標準 Evaluation Criteria

- (一) 學業成績：佔40%。

Academic performance: 40%

- (二) 參與社區服務及校外活動表現：佔25%。

Community service and extracurricular: 25%

- (三) 擔任可表現領導能力之幹部(班級、社團或其他)：佔25%。

Leadership position: 25%

- (四) 自傳：佔10%。

Autobiography: 10%

- 五、甄選辦法 Procedure

- (一) 參加學生填具申請表，並準備相關證明文件及自傳，於3月中旬

(含)前向本校各部註冊組提出申請。

Submit the application form and the related documents to the registrar of NNKIEH and IBST by mid-March.

- (二) 由各部註冊組檢驗相關資料，並召開審查小組，於3月底前公告進

入決選名單，以一人為限。

The registrar of each department, along with the evaluation committee, will review the candidates' documents and select a representative from each of the departments by **March 31**.

The result will be posted on the school website on the same date.

(三) 各部決選名單送至校長室，由校長外聘公正人士，評選出一人為學校推薦學生，於 **4 月中旬** 公告。

The principal will authorize a third party of distinguished professionals to select a representative for our school. The finalized decision will be announced on the school website in **mid-April**.

六、本要點經行政會議通過，陳請校長核准後實施，修正時亦同。

When approved by the NNKIEH administration team, the policy will be implemented. Any modification will need to be reevaluated through the same process.